
NAŠA GOSTA: ŠAHOVSKI
MENTOR IN SODNIK

K d a j i z

šahovskega
lebdenja?

Mentor Janez Dremelj in sodnik Marjan La-
cič sta na nedavnem občinskem pionirskem
ekipnem prvenstvu ljubljanskega območja v ša-
hu za leto 1982 predstavila tudi problematiko, s
katero se ubadata pri razširjanju te zahtevne
igre med mladimi.

Vajine izkušnje v šahovski igri?
Janez Dremelj: Šahiram dobrih 30 let. 18 let

sem že mentor šahovskih krožkov. V Višnji gori
in Videm-Dobrepolju sem z velikim uspehom
vodil šahovske krožke. V občini Grosuplje sem
za svoje mentorsko delo prejel najrazličnejša
družbena priznanja. Na osnovni šoli Škofljica
vodim šahovski krožek pet let.

Marjan Lacič: Trinajst let sem med šahisti.
Najprej kot igralec, kasneje sem bil med men-
torji, sedaj sem v sodniških vrstah.

Kakšen je trenuten položaj v šahovskih sredi-
nah, kjer delujeta?

Janez Dremelj: Na osnovni šoli Škofijica je
močno naraslo zanimanje za šah. Lani sem imel
v krožku okrog 50 pionirjev in pionirk, letos jih
je osemdeset. Fantje se zelo radi odločajo za
šahovski krožek. Dekleta moram posebej vabiti
v našo sredino. Najlažje je tam, kjer je v krožku
že brat.

Marjan Lacič: Kakovost pionirskega šaha
upada. Ne toliko v primerjavi s preteklimi leti.
kot v razmerju z ostalimi ljubljanskimi občina-
mi. Žal je tudi ljubljansko območje najslabše v
Sloveniji.

Kaj je značilno za organiziranost šahistov?

Janez Dremelj: Na naši šoli je krožek dobro
organiziran. Žal je to le uspeh dobrega sodelo-
vanja med učenci in menoj. Vodstvo šole za
naše delo nima posluha. Lahko bi rekel. da ga
bolj ovira, kot podpira. Pa ne le pri prostoru.
ampak tudi pri denarju. Žalostna je ugotovitev.
da pri nas z uspehi ne pridejo spodbude, ampak
težave. Pa bomo kljub temu nadaljevali z našo
aktivnostjo in skušali v republiki in državi dose-
gati najboljše rezultate.

Marjan Lacič: Delo z mladimi šahisti je v
občini prepuščeno posameznim entuziastom po
šolah. Tem bi morali pomagati tako v šahovski
zvezi kot v vodstvih šol. Zal šah plava med
kulturno in športno dejavnostjo na šolah. Tak
lebdeč položaj ni značilen le za šolski šah. am-
pak za celotno slovensko šahovsko organizacijo.
In, ker šahovski klubi nimajo naraščaja med
šolarji, tudi ni izgledov. da bi se slovenski šah
hitreje postavil na trdne noge.
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